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Monographs: 

 
1. Gakhun. Lives of Eminent Korean Monks (Haedong goseung jeon). Study, annotated 

translation and indexes by Yu. V. Boltach. St. Petersburg: St. Petersburg University 
Press, 2007. (Какхун. Жизнеописания достойных монахов Страны, что к востоку от 
моря (Хэдон косын чон). Исследование, перевод с ханмуна, комментарий и 
указатели Ю. В. Болтач. СПб.: Издательство СПбГУ, 2007. 184 с.) 

 

Papers 

 

2. Biography of Tan-shi in “Liang Lives of the Eminent Monks” and “Lives of Eminent 
Korean Monks” // Written Monuments of the Orient, vol. 1 (6). St. Petersburg, 2007, pp. 
15–29. (Биография монаха Тань-ши в «Хэдон косын чон» и «Лян гао сэн чжуань» 
// Письменные памятники Востока, 2007, № 1 (6). С. 15–29). 

3. Some Textological Problems of the «Lives of the Eminent Korean Monks» // Newsletter 
of the Herzen State Pedagogical University of Russia, issue № 16 (40). St. Petersburg, 
2007, pp. 30–34. (Некоторые вопросы текстологии «Жизнеописаний достойных 
монахов Страны, что к востоку от моря» // Известия Российского 
государственного педагогического университета имени А. И. Герцена, № 16 (40). 
СПб, 2007. С. 30–34). 

4. About the Problem of Origin of Koreanized Readings of Chinese Characters // 
Proceedings of the Center for Korean Language and Culture, issue 9. St. Petersburg, 
2006, pp. 38–43. (К вопросу о происхождении кореизированных чтений 
иероглифов // Вестник Центра корейского языка и культуры, вып. 9 (2006). С. 
38–43). 

5. Biographies of Pilgrims to India in Haedong koseung cheon and Da Tang xi yu qiu fa 
gao seng chuan // Written Monuments of the Orient, vol. 1 (4). St. Petersburg, 2006, pp. 
22–45. (Биографии корейских монахов-паломников в «Хэдон косын чон» и «Да 
Тан си юй цю фа гао сэн чжуань» // Письменные памятники Востока, № 1 (4). 
СПб., 2006. С. 22–45). 

6. On the Dating of “Lives of Eminent Korean Monks” // International Conference “Asian 
and African Studies in the Universities of Saint-Petersburg, Russia, Europe”. Abstracts 
of Papers. St. Petersburg, 2006, pp. 179–180. (К вопросу о датировке 
«Жизнеописаний достойных монахов Cтраны, что к востоку от моря» // 
Международная научная конференция «Востоковедение и африканистика в 
университетах Санкт-Петербурга, России, Европы. Актуальные проблемы и 
перспективы». Тезисы докладов. СПб., 2006. С. 179–180). 

7. On the Genesis of Koreanized Readings of Chinese Characters // Proceedings of the 
Seminar “St. Petersburg Korean Studies”. St. Petersburg, 2005, pp. 4–10. (К вопросу о 
происхождении кореизированных чтений иероглифов // Научный семинар 
«Санкт-Петербургское корееведение 2005». Тезисы докладов. СПб., 2005. С. 
4–10). 

8. Biographies of Pilgrims to India in “Lives of Eminent Korean Monks” // Proceedings of 
the Conference “Korean Language, Literature and Culture: An Outlook from St. 
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Petersburg”. St. Petersburg, 2003, pp. 7–14. (Биографии монахов-паломников в 
«Жизнеописаниях достойных монахов Страны, что к востоку от моря» // 
Материалы конференции «Корейский язык, литература, культура. Взгляд из 
Санкт-Петербурга». СПб, 2003. С. 7–14). 

9. Practice of Kido in Contemporary Korean Buddhism // Proceedings of the Center for 
Korean Language and Culture, issue 5-6. St. Petersburg, 2003, pp. 163–178. (Практика 
кидо в современном корейском буддизме // Вестник Центра корейского языка и 
культуры, вып 5-6. СПб., 2003. С. 163–178). 

10. “Haedong goseung jeon” (Lives of Eminent Korean Monks) — A Monument of 
Medieval Korean Hagiography // Proceedings of the Conference on Korean Studies 
Dedicated to the 10th Anniversary of the Diplomatic Relations between Russia and the 
Republic of Korea. St. Petersburg, 2000, pp. 12–14. («Хэдон косын чжон» 
(«Жизнеописания достойных монахов Страны, что к востоку от моря») — 
памятник средневековой корейской агиографии // Материалы конференции 
«Актуальные проблемы корееведения», посвященной 10-летию установления 
дипломатических отношений между Россией и Республикой Корея. СПб, 2000. С. 
12–14). 

11. Contemporary Buddhism in Korea // Proceedings of the Center for Korean Language 
and Culture, issue 3-4. St. Petersburg, 1999, pp. 149–167. (Очерк современного 
состояния корейского буддизма // Вестник Центра корейского языка и культуры, 
вып. 3-4. СПб., 1999. С. 149–167). 

12. On the History of Korean Buddhism // Proceedings of the Center for Korean Language 
and Culture, issue 2. St. Petersburg, 1997, pp. 244–256. (Из истории корейского 
буддизма // Вестник Центра корейского языка и культуры, вып. 2. СПб., 1997. С. 
244–256). 


